
                                                                                                                                                           

25.07.2022 

İSTİNYE ÜNİVERSİTESİ 

 SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ  

FİZYOTERAPİ VE REHABİLİTASYON (TÜRKÇE/İNGİLİZCE) BÖLÜMÜ  

DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI RAPORU 

 

     GÜNDEM: 

1- Fizyoterapi ve Rehabilitasyon (Türkçe/İngilizce) Bölümü mezunlarına yönelik anket 

geliştirilmesi    

2- Katkı, görüş ve öneriler 

 

Toplantı Tarihi: 25.07.2022 

Toplantı Saati: 11.00-12.30 

Toplantıya Katılan Dış Paydaş Üyeleri: 

İstinye Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi, Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölüm Başkanı  

İstinye Üniversitesi, Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü,  

Yeditepe Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi, Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölüm 

Başkanı, 

Türkiye Fizyoterapistler Derneği, 

Fizyoform Sağlık Grubu, 

Mezun Öğrenci 

KARARLAR: 

1- İstinye Üniversitesi ve Fizyoterapi ve Rehabilitasyon (Türkçe/İngilizce) Bölümleri 

güncel mezun sayılarını aktarıldı. Mezunlarımızın mezuniyet sonrası akademik 

faaliyetleri ve iş bulma olanakları hakkında bilgi verildi. Mezunların büyük bir 

çoğunluğunun kendi merkezini açma girişimleri olduğu ve bir kısmının da lisansüstü 

eğitime devam ettiğini dile getirildi.                                                                                                      2 

2- Türkiye Fizyoterapistler Derneği, Türkiye genelindeki mezun fizyoterapistlerin 

istihdam olanakları ve TFD’nin bakanlıklarla görüşmeler yaparak bu olanakları 

arttırmaya yönelik girişimlerinden bahsetti. Fizyoterapistlerin kendi kliniklerini 

açmalarına yönelik yaptıkları girişimlerin yakın zamanda sonuç vereceğini müjdeledi.  

3- Mezunların iş bulabilmeleri için artık lisans eğitiminin yetmediğini, birçok kurumun 

çeşitli kurslardan alınan sertifikalar talep ettiğini dile getirildi. Lisans müfredatında 

birçok özel konu öğretilmesine rağmen bu verilen eğitimlerin sertifikalandırılmaması 

öğrencilerin tekrar kurslara gitmelerine neden olduğunu söylendi. Mezunları iş bulma 



olanağını arttırmak için üniversitenin Sürekli Eğitim Merkezi’nin daha aktif 

kullanılması ve SEM aracılığı ile lisans eğitimi boyunca çeşitli eğitimler vererek bu 

eğitimlerin sertifikalandırmasını önerildi. 

4- Üniversitemizin mezun profilini oluşturabilmek adına mezunların aranıp onlardan gelen 

cevaplar doğrultusunda fizyoterapistlerin aldığı akademik eğitimin sahaya ne kadar 

yansıdığını tespit edilmesi gerektiğini vurgulandı. Mezunlara sorulması adına 

oluşturduğu soruları toplantı katılımcıları ile paylaşarak görüş ve öneri talep edildi. 

5- Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü’nden mezun olan ancak fizyoterapist olarak 

çalışmayıp başka alanlara yönelen mezunların da bu kararı almadaki nedenlerinin 

sorgulanması gerektiği dile getirildi.  

6- Mezunumuz ve yüksek lisans öğrencimiz tarafından mezuniyet sonrası dönemden 

bahsedip kurum sahiplerinin bakış açıları/taleplerine değinerek, yüksek lisansa başlama 

süreçleri hakkındaki deneyimlerini paylaştı. Mezun sayısının geçtiğimiz yıllara göre 

artması ile lisansüstü eğitime talebinde bir o kadar yüksek olduğunu söyledi.  

 

 


